
Poštovani predsjedniče Klisoviću, 

 

u skladu s Poslovnikom o radu Gradske skupštine Grada Zagreba dostavljam 
zastupničko pitanje za gradonačelnika Grada Zagreba Tomislava Tomaševića o 
radovima i istrazi na parceli između restorana Vallisa i škole u Sesvetama, u Bistričkoj 
ulici u Sesvetama tijekom veljače 2024. godine. 

 

Po gubitku sudske presude o vraćanju površine privatnog vlasnika u prvobitno stanje, 
Grad Zagreb je naložio Podružnici Zagrebačke ceste i Podružnici Zrinjevac da urede 
površinu koja se godinama koristila kao parking, a nalazi se između restorana Vallisa i 
škole u Sesvetama. 

 

S obzirom na prijave opravdane sumnje u koruptivne radnje tijekom tih radova, 
potencijalnu zlouporaba položaja i ovlasti te stjecanje vlastite materijalne i financijske 
koriste te visoke razine štete za podružnicu, Zagrebački holding je proveo detaljnu 
istragu. 

 

1. Tražim da mi se dostavi Izvješće Uprave Zagrebačkog holdinga o događanjima na 
parceli u Sesvetama, u Bistričkoj ulici tijekom veljače 2024. godine. 

 

2. Gdje je završio izvađen šljunak, agregat, a gdje zemlja te o kojim se količinama radi? 

 

3. Koji je zaključak interne istrage? Jesu li o istom obaviješteni Policija i/ili USKOK?  

 

Hvala na odgovorima! 

O tome obavijest: 

1. Stručna služba Gradske skupštine Grada Zagreba 

Lijepi pozdrav, Gradski zastupnik 

Renato Petek 


